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Приштина – „Премијер Косова“ Иса Мустафа изјавио је да дијалог Косова и Србије треба
наставити и инсистирати на остваривању постигнутих споразума.

  

  

У интервијуу за Радио Слободна Европа Мустафа је рекао да ће састанак с премијером
Србије Александром Вучићем у јануару следеће године бити прилика за међусобно
упознавање и отварање питања о којима ће се разговарати посебно током 2015. године.

  

"Наш је циљ да дијалог иде напред, да буде конструктиван и да из њега произлазе
резултати који се после тога могу остварити. Ми желимо да и профил дијалога, садржај
и оквир буду такви да гарантују стабилност и да не дођемо у ситуацији да једно
договоримо у Бриселу а да после још једном разговарамо како да то применимо", рекао
је Мустафа.

  

„Косовски премијер“ је рекао да има много области које су на техничком нивоу, о којима
је разговарала Едита Тахири.

  

"Договорили смо се да на Косову сагледамо и видимо која су још питања остала
отворена и у којој су фази. Има споразума који су договорени током прошле године и
сада очекујемо да се примене, а која се односе око цивилне заштите на северу земље,
која наравно треба да се расформира", рекао је Мустафа.

  

Према његовим речима, треба јасно дефинисати заједницу српских општина, али
примена треба да буде остварена у складу са законима и Уставом Косова.

  

Што се тиче правног система на северу Косова, Мустафа је казао да је потребно
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ангажовање међународног фактора на Косову и да је током састанка са амбасадорима
свих држава и ОЕБС-а изражена спремност да Косово добије подршку на том плану и да
судови на северу почну да раде, "наравно на основу закона и Устава Косова".

  

Мустафа је казао да је формирање специјалног суда за ратне злочине изазов и да сада
„Скупштина Косова“ треба да усвоји документи о оснивању суда.

  

"Ја имам информације да је закон у припреми и када буде готов, усвојићемо га на
седници Владе и доставити Скупштини и верујем да ће и Скупштини, сходно одлуци из
претходног мандата, закон усвојити", казао је Мустафа.

  

Он је рекао да је добро што је Српска листа део институција Косова и истиче да сви
треба да буду обазриви да не би онемогућили сарадњу с њом.

  

"У контактима које сам до сада имао са министрима и замеником премијера (са Српске
листе), имам утисак да су заинтересовани да буду део решења проблема. Ми њих сада
не можемо натерати да говоре како ми говоримо, или да размишљају како ми
размишљамо, већ је значајно да су се они укључили и да су део институција Косова и
одлучивања", рекао је Мустафа.

  

(Бета-Радио Слободна Европа)
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